



## VACANCY

## فرصة وظيفية

### Nama Group

Nama Group (NG) was established as a result of restructuring the electricity and related water sector in 2004 and commenced its commercial operations on 1 May 2005. NG's operations are spread across procurement, generation, transmission, distribution and supply of electricity and water services in the Sultanate.

### Nama Dhofar Services

Nama Dhofar Services is the provider of electricity, water, and wastewater services in the Dhofar region. The company aims to provide its customers with safe, reliable, sustainable, and trusted integrated utility services through our dedicated staff, intelligent solutions, and trusted partnerships.

Nama Dhofar Services is pleased to announce career opportunities as follows:

- **Internal Audit Senior Auditor**

For more details and to apply, please visit Jadarah's OIA platform:

[www.jadarah.oia.gov.om](http://www.jadarah.oia.gov.om)

**Last Day to apply 6<sup>th</sup> November 2024.**

### مجموعة نماء

تأسست مجموعة نماء نتيجة لإعادة هيكلة قطاع خدمات الكهرباء والمياه المرتبطة به عام 2004م، حيث انطلقت عمليات المجموعة في القطاع بتاريخ 1 مايو 2005م. وتقدم المجموعة خدمات شراء وتوليد ونقل وتوزيع وتزويد الكهرباء وخدمات المياه في السلطنة.

### نماء لخدمات ظفار

تقدم نماء لخدمات ظفار خدمات الكهرباء والمياه والصرف الصحي في محافظة ظفار. وتهدف الى تزويد عملائها بخدمات متكاملة آمنة وموثوقة ومستدامة من خلال "موظفين متفانين وحلول ذكية وشراكات موثوقة".

تعلن نماء لخدمات ظفار عن فرصة وظيفية وذلك على النحو التالي:

- **مدقق أول تدقيق داخلي**

للمزيد من التفاصيل والتقدم على الفرص الوظيفية، يرجى زيارة منصة جدارة التابعة لجهاز الإستثمار العماني :

[www.jadarah.oia.gov.om](http://www.jadarah.oia.gov.om)

**آخر موعد للتقديم 6 نوفمبر 2024م**